

24-1-211

N°/No _____ /C-A/UMa/R/VR-EPDTIC/SG/DAAC/DEPE

Maroua, le /on the **29 NOV 2024**

COMMUNIQUÉ RADIO/ANNOUNCEMENT

relatif à la tenue de la cérémonie de rentrée solennelle et du séminaire de pédagogie universitaire 2024/2025
relative to the official back-to school ceremony and the seminar on university pedagogy 2024/2025

Le Recteur de l'Université de Maroua informe la communauté universitaire et le public de la tenue de la **cérémonie de rentrée solennelle** et du **séminaire de pédagogie universitaire** le **jeudi 05 décembre 2024**, respectivement à partir de **09h00** et de **11h00** à l'**amphi 500** du **Campus de Kongola-Djoulgouf-Kodek**, sur le thème: «**La pédagogie universitaire à l'épreuve du Statut National de l'Étudiant-Entrepreneur**».

Par ailleurs, il invite les enseignants à prendre part massivement à ces importantes activités.

The Rector of the University of Maroua hereby informs the university community and the public that the **Official Back-To School ceremony** and the **seminar on university pedagogy** will be held on **Thursday, 05 December 2024**, as from **09 am** and **11 am prompt** respectively, at the **Amphitheatre 500** of the **Kongola-Djoulgouf-Kodek Campus** on the theme: "the university teaching tested through the national status for the Student Entrepreneur".

Furthermore, he invites lecturers to take part in these important activities in large numbers.

Le Recteur/The Rector


Prof. Dr.-Ing. habil. KOLYANG